

I agree to comply with the existing requirements and any subsequent requirements that may be instituted by IWCC. I have read and agree to the terms and conditions set forth in the IWCC Policies. I attest that the information I have included on this application is true. I understand that any false statements will nullify this application. I give IWCC permission to verify this information. I agree to comply with the provisions set forth in the Specification concerning the administration of my examination and certification.

我同意遵守 IWCC 可能制定的现有要求和任何后续要求。我已阅读并同意 IWCC 政策中规定的条款和条件。本人证明本人在本申请表中提供的信息是真实的。我理解任何虚假陈述都将使本申请无效。我同意 IWCC 核实此信息。我同意遵守规范中关于我的考试和认证管理的规定。

Furthermore, I attest that I have not obtained any exam materials, have no prior knowledge of the exam questions or answers, and have not and will not accept any solicitation for the exam questions or answers from anyone at any time before, during, or after the exam. You will be required to sign this form before exam day. I understand that a violation of this oath may be grounds for invalidation of my certification and may be grounds for expulsion from any future testing.

此外，我保证我没有获得任何考试材料，事先不了解考试问题或答案，在考试前、考试中或考试后的任何时间，我没有也不会接受任何人对我考试问题或答案的任何询问。我需要在考试日前签署这份表格。我明白，违反这个誓言可能会使我的证书失效，并可能被开除出任何未来的测试。

I attest that I am the person whose name appears in the form of identification I presented prior to admission to the testing room.

本人证明，本人是在进入考场之前出示的身份证明中的人。

I understand that all certification exams are confidential and secure tests, protected by the China and international copyright laws.

我理解所有认证考试都是保密的、安全的考试，受中国和国际版权法的保护。

I understand that all test materials, including my answers, are the property of IWCC and will not be given to me in any form except on the test itself.

我理解所有考试材料，包括我的答案，都是 IWCC 的财产，除考试本身外，不会以任何形式提供给我。

I understand and agree that disclosing any exam question or answer, in whole or in part, by any means whatsoever is a criminal act, and I may be charge with theft or attempted theft for doing so. I also understand and agree that if I disclose information about exam questions or answer or any other product owned by CB, I may receive any or all of the following consequences:

我理解并同意，通过任何方式全部或部分披露任何考试问题或答案是一种犯罪行为，我可能因此被指控盗窃或企图盗窃。我也理解并同意，如果我披露有关考试试题或答案或 CB 拥有的任何其他产品的信息，我需要承担以下任何或所有后果：

- A lawsuit that may result in my paying monetary damages or in my receiving other court-enforced penalties criminal penalties;
可能导致我支付金钱损失或接受其他法院强制执行的处罚或刑事处罚的诉讼；
- Cancellation of my test scores; and
取消考试分数和
- Disciplinary action by CB.
CB 的纪律处分

I understand and agree that if I provide false information or if I violate any of the exam rules or procedures, the test supervisor may immediately dismiss me from the test session; my scores may be canceled and I may not receive a refund; I may be banned from taking the exam.

本人理解并同意，如果本人提供虚假信息或违反任何考试规则或程序，监考官可立即取消我的考试资格；我的分数可能会被取消并不会收到退款；可能被禁止参加考试。

I agree upon obtaining my certification; I give CB the right to reveal my certification status as it relates to its validity and expiration date only. I agree to obtain my certification; I give CB the right to reveal my certification status as it relates to its validity and expiration date only.

I understand and accept the terms of this agreement.

我理解并接受本协议中的条款。

Candidate Signature (签名): _____

Date (日期): _____ 2024.08.30 _____